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۶ فوتی و شناسایی ۸۶ ابتلای جدید کرونا در کشور
بنابر اعلام وزارت بهداشــت، در یک شبانه روز ۸۶ بیمار کووید -۱۹ در کشور 
شناســایی شدند و متاسفانه شش بیمار نیز جان خود را به دلیل این بیماری از 
دســت دادند.به گزارش ایســنا، از روز ۳0 اردیبهشت ماه تا روز ۳۱ اردیبهشت 
ماه ۱۴0۲ و بر اســاس معیارهای قطعی تشــخیصی، ۸۶ بیمار جدید مبتلا به 
کووید-۱۹ در کشــور شناسایی و ۳۷ نفر از آنها بستری شدند.مجموع بیماران 
کووید-۱۹ در کشــور به ۷ میلیون و ۶۱۱ هزار و ۲۲۴ نفر رسید.متاســفانه در 
طول ۲۴ ساعت، ۶ نفر از بیماران کووید۱۹ در کشور جان خود را از دست دادند 
و مجموع جان باختگان این بیماری، به ۱۴۶ هزار و ۲۳۶ رسید.خوشــبختانه تا 
روز ۳۱ اردیبهشت ماه ۷ میلیون و ۳۶۴ هزار و ۸۷0 نفر از بیماران، بهبود یافته 

و یا از بیمارستان ها ترخیص شده اند.
۲۳۶ نفــر از بیمــاران مبتلا به کوویــد-۱۹ در بخش هــای مراقبت های ویژه 
بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند.تا روز ۳۱ اردیبهشت ماه ۵۶ میلیون و ۵۹۶ 
هزار و ۵۸۳ آزمایش تشخیص کووید-۱۹ در کشور انجام شده است. همچنین تا 
روز ۳۱ اردیبهشت ماه ۶۵ میلیون و ۲۱۸ هزار و ۲۹۳ نفر دوز اول، ۵۸ میلیون 
و ۶۱۴ هزار و ۹۹ نفر دوز دوم و ۳۱ میلیون و ۶۹۸ هزار و ۴۹ نفر، دوز ســوم و 
بالاتر واکسن کرونا را تزریق کرده اند و مجموع واکسن های تزریق شده در کشور 
به ۱۵۵ میلیون و ۵۳0 هزار و ۴۴۱ دوز رســید.در حال حاضر هیچ شهرستانی 
در وضعیت قرمز کرونا نیست، یک شهر در وضعیت نارنجی، ۶۸ شهر در وضعیت 

زرد و ۳۷۹ شهر کشور نیز در وضعیت آبی قرار دارند.

کاهش ۱۰ درصدی نرخ بلیت مترو
 اعضای شــورای شهر تهران صبح دیروز طرح کاهش بهای بلیت مترو از ۲۵ به 
۱۵ درصد را تصویب کردند.به گزارش ایسنا، مهدی چمران با اشاره به طرح دو 
فوریت کاهش نرخ بهای بلیت متروی تهران گفت: این مهم در راســتای تحقق 
شعار سال است وطرح کاهش بهای بلیت مترو از ۲۵ به ۱۵ درصد کاهش یافت.

وی در واکنش به این لایحه دو فوریتی اظهار کرد: در راستای تحقق شعار سال 
که مهار تورم و رشد تولید است لایحه دو فوریتی را تقدیم شورای شهر کردند 
که بر اســاس آن نرخ بلیت مترو کاهش یابد. البته این اقدام بســیار سخت بود 
اما سعی کردیم که از ســوی مدیریت شهری برای کم کردن بهای بلیت مترو 
گامی برداشــته شــود تا هم آلام مردم کاهش یابد و هم از سخنان مقام معظم 
رهبری حمایت کنیم.رئیس شورای شهر تهران با بیان اینکه قیمت بلیت مترو 
از ۳۷۷0 تومــان بــه ۳۴00 تومان و از ۲۸۵0 تومان بــه ۲۵00 تومان کاهش 
می یابد، گفت: البته در حوزه تاکســی چون تاکسی متعلق به بخش خصوصی 
است نمی توانیم خیلی ورود کنیم اما در مورد مترو سعی کردیم اقدامات موثری 
انجام دهیم و در اتوبوســرانی نیز اتوبوس ها متعلق به بخش خصوصی هستند و 
نمی توانیم به آنها فشــار بیاوریم و کم کردن بلیت مترو هم برای اتوبوس ها به 
صرفه نیست.وی با بیان اینکه کاهش بلیت مترو از ۲۵ به ۱۵ درصد رقمش مهم 
نیســت بلکه یک پیام خوب به مردم دارد، افزود: ما برای کاســتن از گرانی ها و 
تورم این کار از دستمان بر می آمد و انتظار هم نداریم که از فردا این کار انجام 
شود و مترو ۱۵ روز فرصت دارد.چمران با بیان اینکه از نظر کارشناسی این اقدام 
صحیح نیست، گفت: ما می دانیم که این کار برای شرکت مترو سخت است اما 
پیشنهاد ما این است که با این دو فوریت موافقت کنیم تا نرخ بلیت کاهش یابد.
به گزارش ایسنا، اعضای شورای شهر تهران با طرح دو فوریت کاهش نرخ بهای 
بلیت مترو موافقت کردند.جعفر تشکری هاشمی نیز در حاشیه یکصد و چهل و 
هشتمین جلسه شورای شهر و در جمع خبرنگاران با اشاره به کاهش نرخ بهای 
بلیت مترو در تهران گفت :پیشنهاد این بود تا بتوانیم نرخ کرایه مترو که متولی 
آن شهرداری تهران است را کاهش دهیم تا هزینه آمد و شد شهروندان کاهش 
یابد.وی ادامه داد: در مصوبه قبلی متوســط افزایش بهای بلیت مترو ۲۵ درصد 
بود اما با توجه به اینکه شــعار سال مهار تورم است اقدام به کاهش ۱0 درصد 
بهای بلیت مترو کردیم و نرخ نهایی افزایش بهای بلیت مترو به ۱۵ درصد رسید.
تشــکری درباره بهای بلیت متروی تهران نیز گفت: قیمت بلیت مدت دار از ۲ 
هزار و ۸۵0 تومان به ۲ هزار و ۵00 تومان و بلیت مســیر تهران کرج از ۳۷۷0 

تومان به ۳۴00 تومان کاهش یافت.

بازنشستگان، اولویت اول
 واگذاری سهام ارزش مالکانه صندوق ذخیره

سرپرست وزارت آموزش و پرورش با بیان اینکه واگذاری سهام صندوق ذخیره 
در قالب طرح ارزش مالکانه، از فرهنگیان بازنشسته آغاز می شود گفت: واگذاری 
سهام به شاغلان فرهنگی در مرحله بعد است. واگذاری را از شرکت هایی شروع 
می کنیم که دو ویژگی دارند؛ اولا بورســی هســتند و دوما سودآور هستند.به 
گزارش ایسنا، رضامراد صحرایی در حاشیه آیین رونمایی از طرح ارزش مالکانه 
که در اردوگاه دانش آموزی باهنر تهران برگزار شــد با بیان اینکه بحث واگذاری 
ارزش مالکانه یکــی از مطالبات دیرینه معلمان بود گفــت: معلمان طی دوره 
خدمت اندکی از سرمایه شــان را در صندوق ذخیره می کنند. دولت هم مبلغی 
روی آن می گذارد و به مرور زمان ســودی به آن تعلق می گیرد.وی افزود: جمع 
این مبالغ موقعی که همکارانمان بازنشسته می شوند به آنها واگذار می شود، ولی 
ســود ناشی از خود املاک و ســرمایه ای که صندوق دارد، به آنها واگذار نشده 
است.سرپرســت وزارت آموزش و پرورش با اشــاره به اینکه در یک سال و یک 
سال و نیم گذشته مطالعات عمیقی از حیث مالی، حسابرسی و کارهای متعلق 
به آن انجام شد گفت: در نهایت به این نتیجه رسیدند که امکان واگذاری بخشی 

از این سرمایه وجود دارد. 
بنابراین بررســی کل سرمایه ها آغاز شد تا مشــخص شود که کدام بخش ها را 
می توانیم واگذار کنیم.صحرایی ادامه داد: واگذاری را از شــرکت هایی شــروع 
می کنیم که دو ویژگی دارند؛ اولا بورسی هستند و دوما سودآور هستند. بعضی 
از شرکت ها سودده نیستند. این کار را شروع و امروز طرحش را رونمایی کردیم 
و این مطالبه در مسیر اجرا قرار گرفته و اصطلاحا قطار از ایستگاه حرکت کرده 
است.سرپرست وزارت آموزش و پرورش با بیان اینکه دوستان در صندوق اصرار 
داشــتند که واگذاری را از همین امروز شروع کنند گفت: اما بنده عرض کردم 
که خیر. به اندازه ۱0 درصد ســهام صندوق را آماده واگذاری کنید بعد این کار 
را انجام دهید. از کل سهام صندوق ۱0 درصد در این سه شرکت است و از خود 
همین ســه شرکت نیز درصد خیلی کمی می خواستند واگذار شود در حالی که 
می توان عدد را بالاتر برد و به درصدی رســاند که ســیر واگذاری تدریجی این 

واگذاری ها در ۵0 مرحله نباشد و به پنج مرحله برسد.
صحرایی ادامه داد: پیش بینی ما این است که از شش ماه آینده واگذاری شروع 
شود. هر شرکتی که سودآور باشد به بورس می رود، قیمت که کشف شد، امکان 
واگذاری فراهم می شــود.وی با بیان اینکه یک میلیون و ۶00 هزار معلم شاغل 
و بازنشسته داریم که واگذاری از بازنشستگان شروع می شود اظهار کرد: ارزش 
مالکانه یک کار تحولی اســت که زحمتش با گذشتگان چون آقای نوری )وزیر 
سابق آموزش و پرورش( بوده اســت. واگذاری سهام به شاغلان در مرحله بعد 

است.

ماهیت اصلی روابط عمومی،  ارتقای اعتماد عمومی 
و حفظ سرمایه اجتماعی است

شــهردار منطقه ۲ درمراسم گرامیداشت هفته روابط عمومی گفت: موفقیت هر 
سازمان مستلزم ارتباط موثر و تعامل با مخاطب است و نقش روابط عمومی  در 
ارتقا و حفط سرمایه اجتماعی به عنوان بزرگترین دارایی  مدیریت شهری بسیار 

قابل اهمیت است. 
به گزارش شــهر و به نقل از روابط عمومی شهرداری منطقه ۲، مهدی صالحی 
شهردار منطقه در این مراسم که با حضورمشاور، معاونین، مدیران  و کارشناسان 
روابــط عمومی منطقه، حوزه هــا و نواحی ۹ گانه برگزار شــد، گفــت: روابط 
عمومی واسطه اثرگذار میان مدیریت شهری، پرسنل سازمان و عموم شهروندان 
اســت و با عملکرد مناســب می تواند مردم را به حقوق شهروندی خود آگاه و 
زمینه را برای حل مســائل و مطالبات آنان فراهم کند.وی با اشــاره به وظایف 
و نقش روابط عمومی در مدیریت شــهری، افزود: شهروندان به عنوان صاحبان 
اصلی شهر، مهم ترین سرمایه اجتماعی شهرداری هستند و ما به عنوان کارگزار 
آنان موظف به حفاظت از حقوق آنها هستیم .صالحی تاکید کرد: به کمک روابط 
عمومی می توان اعتماد میان مدیریت شهری و شهروندان را گسترش داد و با این 
اعتمادسازی بستر مشارکت آن ها در تحقق و پیشبرد برنامه های شهری را فراهم 
کرد .وی با تاکید بر اهمیت  تعامل وهمراهی شــهروندان بر کاهش هزینه های 
نگهداشت شهر و ارائه خدمات مطلوب گفت: رویکرد سیاستگذاری در برنامه ها 
و فعالیتها ضروری اســت و روابط عمومی در شهرداری که یک سازمان خدمات 
رسان است می بایست ضمن شناسائی نیاز مخاطبان، توانمندی لازم برای انتقال 

برنامه های سازمان به شهروندان و ارتقاء مطالبه گری آنها را داشته باشد.

اخبار کوتاه

واکنش آموزش و پرورش به انتشار سوالات امتحان نهایی
 در فضای مجازی

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی اعلام کرد

سالانه ۸۰۰۰ مرگ مغزی ناشی از تصادفات در کشور

جولان معتادان متجاهر در محله »کوثر« تهران
حمله معتادان با سرنگ آلوده به نیروهای شهرداری

در کنگره انجمن علمی  متخصصین زنان و زایمان

۱۶۰۰ متخصص زنان و زایمان در تهران گردهم می آیند

توضیح بهزیستی درباره متقاضیان در صف مانده »فرزندخوانده«

شروع ساخت ۲۵۰۰ خانه در تهران
قیمت هر واحد حدود 1/6 میلیارد تومان

رئیس مرکز ارزشــیابی و تضمیــن کیفیت وزارت آموزش 
و پرورش به برخی ادعاها در مورد انتشــار سوالات آزمون 
نهایی درس تعلیمات دینی در فضای مجازی واکنش نشان 
داد و تاکید کرد که همه تدابیر لازم از دوربین مداربســته 
تا ســیگنال یاب درنظر گرفته شــده تا کســی در داخل 
جلسه آزمون نتواند پاسخ ها را دریافت کند.محسن زارعی 
در گفت وگو با ایســنا، در پاســخ به پرسشی درباره انتشار 
ســوالات امتحان نهایی درس تعلیمات دینی چند دقیقه 
بعد از شــروع آزمون در روز جــاری در برخی کانال های 
تلگرامی اظهارکرد: ما هیچ وقت ادعا نکردیم انتشار سوالات 
را به صفر برســانیم، چراکه مدیریت فضای مجازی دست 
ما نیســت. شفاف و صریح می گوییم که ادعا نداریم انتشار 
سوالات را به صفر برسانیم. ممکن است کانال های سودجو 
و افرادی با سوءنیت در حوزه ها حضور داشته باشند و با هر 
ابزاری که قابل کشــف هم نباشد عکسی بگیرند و منتشر 

کنند.
رئیس مرکز ارزشــیابی و تضمین کیفیت وزارت آموزش و 
پرورش با بیان اینکه اما با تدابیر درنظرگرفته شــده چون 
دوربین های مدار بســته و ســیگنال یاب ها در حوزه های 
امتحانی همکاران ما تا جایی که بتوانند موضوع را کنترل 
می کنند گفت: هرچند ممکن است باز هم تصویری پخش 
شــده باشــد، اما صرف پخش ســوال در زمانی که همه 
شــرکت کنندگان تحت مراقبت در حال آزمون هســتند، 
مطــرح نیســت.زارعی ادامــه داد: ضمن آنکــه آزمون ها 
تشــریحی هســتند و  این خیلی کار مشــکلی است که 

پاسخ های ســوالات تشــریحی را دریافت کنند، آزمون ها 
چهارگزینه ای نیســت و این کار بسیار سخت است و بروز 
چنین اتفاقاتــی درصد خیلی پایینی هــم دارد. اما برای 
همیــن درصد پایین و  اینکه افرادی بخواهند پاســخ  ها را 
دریافت کنند برای ما مســئله اســت که صورت نگیرد. ما 
خودمان هم اعلام کردیم ســاعت ۸ و نیم صبح سوالات را 

منتشر می کنیم. مسئله ما این است که کسی نتواند داخل 
حوزه امتحانی پاسخی را دریافت کند.

وی راهکارهــا و تدابیر درنظرگرفته شــده را تبیین کرد و 
گفت: اولا از طریق دســتگاه های ســیگنال یاب، موبایل و 
تبادل پیام از طریق موبایل قابل کشــف است. ضمن آنکه 
مراقبین آموزش دیده هســتند و رفتارهای غیرطبیعی را 

تشــخیص می دهند. سومین حالت آن است که فرد موفق 
شود دسترسی پیدا کند. ما بعد از آزمون افراد را بر اساس 
ســوابق و نمــرات مابقی دروس چک کــرده و برگه افراد 
مشکوک را با دقت بیشــتری بررسی می کنیم. این کار را 
در امتحانــات دی ماه انجام دادیــم و با متخلفان برخورد 
شد.رئیس مرکز ارزشیابی و تضمین کیفیت وزارت آموزش 
و پــرورش با تاکید بر اینکه ما اجازه نمی دهیم کســی از 
طریق تقلب و از راه غیرمشــروع و غیرمتعارف به سوالات 
دسترســی یابد و نمــره ای هم بگیرد گفــت: تا جایی که 
بتوانیم مانع می شویم و اگر فرد به هر دلیلی هم دسترسی 

پیدا کرد، اگر کشف کنیم برخورد جدی می کنیم.
وی در پاســخ به اینکــه آیا همه حوزه هــای امتحانی به 
ســیگنال یاب مجهز شــده اند؟ گفت: برخــی حوزه های 
امتحانی در اســتان ها دستگاه های سیگنال یاب خریداری 
کرده بودند، اما هنوز دستگاه ها تا شب گذشته به دستشان 
نرسیده بود. ما توصیه کردیم تا زمانی که هنوز دستگاه ها 
به دستشــان نرســیده حوزه های همجوار، آنها را پوشش 

دهند.
زارعی همچنین اعلام کرد که کانالی را در شــاد راه اندازی 
و دانش آموزان را عضو کردیم تا هرگونه مشکل و موردی 
مشــاهده کردند به ما گزارش دهنــد، علاوه بر این این به 
شرکت کنندگان گفتیم اگر شرایط امتحانات مطلوب نبود 
از نــور و تهویه گرفته تا فضای کلاس و... اعلام کنند تا در 
اســرع وقت بررســی و به حوزه ها اعلام کنیم که برطرف 

شود. اجازه نمی دهیم مشکل ادامه پیدا کند.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی با اشاره به آمار 
۲۵هزار نفره لیست انتظار پیوند در کشور و همچنین آمار 
بیماران مرگ مغزی ناشی از تصادفات، در عین حال بر لزوم 
فرهنگ سازی در زمینه اهدای عضو از مرگ مغزی در کشور 
تاکید کرد.به گزارش ایسنا، دکتر علیرضا زالی با حضور در 
یکصد و چهل و هشتمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر 
تهران به عنوان مهمان ویژه ضمن تقدیر از شــورای شهر 
تهران برای تصویب سندی در خصوص ترویج فرهنگ اهداء 
عضو گفت: شــورای شهر تهران تنها مدیریت شهری است 
که در آذر ماه ســال گذشته چنین مصوبه ای را به تصویب 
رســاند و خوشــبختانه پیگیری خوبی نیز برای تحقق این 
مصوبه در شهر تهران انجام شده که جای تبریک به اعضای 

شورا برای این مصوبه مترقی دارد.
وی افزود: در ۳۱ اردیبهشت سال ۱۳۶۸ آقای دکتر فاضل 

خدمت امام )ره( رسیدند و پس از تشریح مسائل، امام فتوای 
تاریخی در مورد اســتفاده از اعضــای بیماران مرگ مغزی 
دادند. در حقیقت آقایان دکتر فاضل و ولایتی پیشــتازان 
موضوع پیوند اعضا بودند که نهایتا به تعیین روزی به عنوان 
روز پیوند اعضاء در کشــور ما منتهی شد.وی ادامه داد: در 
حــال حاضر ۴۷ هزار بیمار نارســایی کلیه داریم که پیش 
بینی می شــود در پنج ســال آینده تعداد بیماران نارسایی 
کلیه به دو برابــر افزایش پیدا کند. قطعا کیفیت زندگی و 
طول عمل بیماران در پیوند کلیه با دیالیز به عنوان درمان 
کاملا تغییر می کند. متاسفانه فشار خون و دیابت دو عامل 

اصلی بروز نارسایی کلیه در کشور ما قلمداد می شود.
زالی به نارســایی کبد و افزایش آن در ســال های اخیر در 
کشورمان اشــاره کرد و افزود: علت بروز نارسایی کبد کم 
تحرکی است؛ به شــکلی که ۱۲ تا ۱۵ هزار ایرانی سالیانه 

به دلیل نارسایی کبد فوت می کنند. پیوند کبد یک زندگی 
با کیفیــت را برای بیماران این بخش فراهم می کند. ما در 
کشــورمان در پیوند کبد و کلیه آمار بســیار خوبی داریم. 
همچنین در بخش پیونــد قلب نیز با توجه به اینکه پیش 
بینی ما این اســت که در سال های آتی شش درصد مردم 
کشــور دچار نارسایی قلبی می شوند، افزایش پیوند در این 

حوزه را نیز شاهد باشیم.
وی تاکید کرد: ســال گذشته در ایران یک میلیون و ۱۵0 
هزار تصادف ثبت شــده و ۱۹ هزار و ۶00 نفر از شهروندان 
ایرانــی بر اثر تصادفات فوت کرده اند و پنج تا هشــت هزار 
ایرانی در سال بر اســاس پیش بینی ها دچار مرگ مغزی 
می شوند اما متاسفانه در ایران در حالیکه باید حدود ۴000 
پیوند اعضا داشــته باشیم کمتر از یک سوم این رقم پیوند 
اعضا انجام می شود که علت اصلی آن نیز عدم فرهنگسازی 

اهداء عضو است. در کشــور ما در هر ساعت یک تا دو نفر 
از کســانی که در لیست پیوند اعضا هستند فوت می کنند. 
۲۵ هزار نفــر نیازمند پیوند اعضا هســتند که از این رقم 
۱۸ هزار نفر منتظر پیوند کلیه هستند.رئیس دانشگاه علوم 
پزشکی شهید بهشتی ادامه داد: سال گذشته ۳۵00 پیوند 
در کشورمان انجام شده که از این تعداد ۲۴00 پیوند برای 
پیوند کلیه و ۹00 پیوند برای کبد بوده اســت. ۱0 درصد 
مردم ما نسبت به گرفتن کارت اهدای عضو اقدام کرده اند. 
در پهنه های شــهر تهران حداقل ســه پهنــه از پنج پهنه 
امکانات تبلیغاتی مناسب برای ترویج فرهنگ پیوند اعضاء 
به زودی فراهم خواهد شــد و در هر استانی درختی به نام 
این قهرمانان ملی که ایثار می کنند قرص خواهد شد و بی 
تردید نیاز اســت که بیش از پیش نسبت به ترویج فرهنگ 

اهداء عضو اقدام کنیم.

عضو شورای شهر تهران نسبت به آلودگی صوتی و ترافیک 
ناشــی از حضور وانت بارهــا در محله کوثــر انتقاد کرد.
به گزارش ایســنا، ناصر امانی صبح دیروز در صحن علنی 
شورای شهر تهران با ارائه گزارشی از بازدید اخیرش از محله 
کوثــر در منطقه ۱۲ گفت: منطقه ۱۲ مرکز تهران قدیم و 
در حال حاضر مرکز اصلی تجارت و تبادل کالا اســت؛ اما 
در حوزه سرانه ها و توسعه محلی به یک محله کم برخوردار 
تبدیل شده است که آسیب های اجتماعی متعددی در این 
منطقه ایجاد شده به گونه ای که گلایه اصلی ساکنین محله 
کوثر نبود امنیت و اسکان معتادان متجاهر است که در این 

محله جولان می دهند.
وی با بیان اینکه در بازدید از محله »کوثر« والدین از وجود 
صحنه های ناهنجار تجمع معتادان ناراحت بودند به گونه ای 
که معتقدند تمام زحمت هایــی که والدین و کادر آموزش 
مدارس می کشــند با این صحنه ها از جولان معتادان به باد 
مــی رود، افزود: روزانه ده ها نفر معتاد از این محله و ســایر 
محلات جمع آوری می شــوند و به اماکن مشخصی تحویل 
داده می شــوند اما مجددا به این محلــه بر می گردند.عضو 
شورای شهر تهران با اشاره به استفاده از سلاح سرد توسط 
معتــادان در زمانیکه از ورود آنها به بوســتان ها جلوگیری 

می شــود، تصریح کرد: پیمانکاران بخاطــر ترس از تجمع 
معتادان، جمع آوری پسماند در این محله را به ساعت ۴:۳0 
صبح تغییر دادند و لکه های بزرگ ســیاه را در معابر شاهد 
بودیم که بارها رنگ آمیزی می شدند اما مجددا این لکه ها 
ایجاد شده است.وی با بیان اینکه تا زمانیکه مشکلات محله 
هرندی، کوثر و شوش برطرف نشــود و ساماندهی کارتن 
خواب ها و معتادان انجام نشــود اجرای پروژه های توســعه 
محلی بی ثمر خواهد بود، گفت: جالب اســت بدانید مردم 
این محل نه خواهان توســعه فضای ســبز بودند، نه سرانه 
ورزشــی می خواســتند و نه چیز دیگری، بلکه دغدغه آنها 
تجمع معتادان بود.امانی با بیــان اینکه همچنین ترافیک 
ســنگین و آلودگی صوتی به واســطه حضور وانت بارها را 
در این محله شاهد هستیم، افزود: شهرداری آماده است که 
هر گونه ســاماندهی را در این خصوص انجام دهد اما باید 
پلیس راهور هم وارد شود.وی با بیان اینکه شاهد ساخت و 

سازهای غیر مجاز و آسفالت نامطلوب در محله کوثر بودیم، 
گفت: به نظر می رســد رفع مشــکلات این محله به توانی 

بیشتر از توان یک منطقه نیاز دارد.
امانــی بیان کرد: برخی از املاک باقی مانده از میدان میوه 
و تره بار ســابق که در دهه ۷0 بــه میدان مرکزی منتقل 
شدند، همچنان توســط مالکین قبلی یا استفاده می شوند 
یا رها شــدند و به مناطق بی دفاع شــهری تبدیل شدند. 
بنابراین  تعیین تکلیف مالکیت برخی از این املاک که گویا 
متعلق به شهرداری اســت هم باید پیگیری شود.به گفته 
عضو شورای شهر تهران، بوستان کوثر در این محله امنیت 
مناســبی ندارد و چاه آب آن هم خشک شده و تعدادی از 
درختانش نیز خشک شدند و حوض بوستان هم آب نداشت 
و گفتند پیگیری می کنند تا مشکل آب را حل کنند. ضمن 
اینکه وضعیت نامناســب آســفالت خیابان شوش شرقی و 
ساخت و ســازهای غیرمجاز و تبدیل پارکینگ، واحدهای 

مســکونی و تجاری و کارگاه های تولیدی از مشکلات کل 
منطقه ۱۲ به ویژه محلاتی مثل محله کوثر است. بنابراین 
باید توجه خاصی به منطقه ۱۲ شــود و بعضی از معضلات 
منطقــه ۱۲ توانی بیش از توان یک منطقــه نیاز دارد که 
خیلی به شهرداری هم مربوط نیست.به گزارش ایسنا، امیر 
یزدی شهردار منطقه ۱۲ نیز در رابطه با این گزارش امانی 
عضو شورای شهر تهران تأکید کرد: ما با مسائل امنیتی در 
این منطقه مواجه هســتیم به گونــه ای که گاهی معتادان 
ســرنگ آلوده و چاقو در دست می گیرند و دنبال نیروهای 
مــا می دوند. با همکاری پلیس روزانــه ۷0 تا ۸0 معتاد را 
جمــع آوری می کنیم به گونه ای که تا امــروز بیش از ۱۲ 
هــزار نفر معتاد جمع آوری کردیم.وی بــا بیان اینکه ما با 
پدیده شب خوابی در خیابان شوش مواجه هستیم، گفت: 
به گونه ای که ســاعت ۵ صبح نیروهایمــان افراد را بیدار 
می کنند تا بتوانیم خیابان را نظافت کنیم.شــهردار منطقه 
۱۲ افزود: ما پیشنهاد دادیم برای رفع مشکل محله هرندی 
یک ســاختمان اداری راه اندازی کنیم تا شهرداری منطقه 
۱۲ را به آنجا ببریم تا بتوانیم فضاهای فرهنگی و ورزشــی 
و درمانگاه ایجاد کنیم که البته اقدامات بزرگی باید در این 

محله صورت گیرد. 

کنگره بین المللی انجمــن علمی متخصصین زنان و زایمان 
ایــران از تاریــخ ۲ الی ۵ خرداد ۱۴0۲ بــا محوریت جوانی 
جمعیت و سلامت مادران، در مرکز همایش های بین المللی 
رازی دانشــگاه علوم پزشکی ایران برگزار می شود.این کنگره 
بزرگ ترین رویداد علمی در حیطه زنان و زایمان اســت که 
همه ساله از ســوی انجمن علمی متخصصین زنان و زایمان 
که نماینده ۶ هزار جراح و متخصص زنان در سراســر کشور 
اســت، برگزار می شــود.در کنگره امســال، بیش از ۱۶00 
متخصص زنان و زایمان شرکت خواهند داشت تا به مهم ترین 

و تازه ترین مطالب علمی در این کنگره دست یابند.این کنگره 
مطابق با سایر کنگره های علمی جهان، از تمامی صاحب نظران 
و همکاران درخواســت کرده اســت موضوعات و طرح های 
پیشنهادی و ضروری مورد نظر را برای برنامه ریزی در اختیار 
دبیر علمی کنگره قرار دهند و پس از آن بر اســاس بازخورد، 

کنگره های سال قبل و نظرات ارائه شده، برنامه ریزی در تمام 
حیطه هــا صورت گرفته و در کنگره ارائه خواهد شــد.تلاش 
شده است تمامی جنبه های رشته تخصصی پوشش داده شود، 
گرچه به دلیل وضعیت بسیار خاص این رشته امکان ارائه همه 

مباحث وجود ندارد.

بر اساس همین گزارش، محورهای مورد بحث در این کنگره 
شــامل: ســرطان های خوش خیم و بدخیم زنــان، تازه های 
بــارداری و زایمان، بــارداری پرخطر، بیماری ها در ســنین 
مختلف زنان، تصویربرداری و ســونوگرافی در زنان، جراحی 
زیبایی در زنان، مامایی و ســلامت مــادران و نوزادان و…، 
خواهد بود.چالش های حرفه ای تخصص همکاران متخصصین 
زنان و نیز حیطه چالش های جوانی جمعیت و نقش ســایر 
متخصصین زنان و زایمان در ایجاد زمینه و برقراری سلامت 

مادران نیز مورد بحث و مداخله قرار خواهد گرفت.

معاون امور اجتماعی بهزیســتی اســتان تهــران با اعلام 
اینکه تمامی متقاضیــان فرزندخواندگی که برای پذیرش 
سرپرستی فرزند تا قبل از ســال ۱۴0۱ ثبت نام کرده اند، 
با ارســال پیامک از سوی بهزیستی نسبت به انجام فرآیند 
مربوطه اقدام و فرزندشــان در کانون گرم خانواده آنها قرار 
گرفته اســت، گفت: در این میان بوده اند خانواده هایی که 
بعد از ثبت نام تا قبل از ســال ۱۴0۱، هنوز فرزندشان به 
آغوش خانواده  نرفته اســت؛ ممکن است این خانواده ها به 

دلیل مســدود کردن پیامک تبلیغاتی، پیامک بهزیستی را 
دریافت نکرده باشند.فاطمه ارزانیان در گفت وگو با ایسنا، 
با بیان اینکه ۲000 خانواده در استان تهران پشت نوبت و 
متقاضی فرزندخواندگی هستند، اظهار کرد: تا قبل از سال 
۱۴0۱ تمامی متقاضیــان فرزندخواندگی که برای پذیرش 
سرپرســتی ثبت نام کرده اند، فرزندشــان را به سرپرستی 

گرفته اند.
وی ادامه داد: در این میان بوده اند خانواده هایی که بعد از 

ثبت نام تا قبل از ســال ۱۴0۱، هنوز فرزندشان به آغوش 
خانواده  نرفته است؛ ممکن اســت این خانواده ها به دلیل 
مسدود کردن پیامک تبلیغاتی، پیامک بهزیستی را دریافت 
نکرده باشند و تصور کنند همچنان پشت نوبت هستند و یا 
اینکه بر جنس فرزند و یا ویژگی های خاص ظاهری فرزند 
تاکید دارند و بهزیستی امکان برآورده کردن خواسته های 

این متقاضیان را ندارد.
معاون امور اجتماعی بهزیســتی اســتان تهــران با تاکید 

بر اینکــه در حال حاضر تمامی متقاضیانــی که تا قبل از 
شروع سال ۱۴0۱ برای فرزندخواندگی ثبت نام کرده بودند 
فرزندشان را به سرپرســتی گرفته اند، گفت: ما برای همه 
این خانواده هــا چندین بار پیامک ارســال کردیم.در این 
راســتا معاون امور اجتماعی بهزیستی استان تهران از این 
خانواده ها خواســت در صورتی که تا قبل از ســال ۱۴0۱ 
متقاضی فرزندپذیری بودند به ســازمان بهزیستی مراجعه 

کنند تا پرونده شان دوباره به جریان بیفتد.

در قالب طرح نهضت ملی مسکن تفاهم نامه ساخت ۲۵00 
واحد مســکونی در منطقه ۱۸ تهران بین مســئولان بنیاد 
مســکن و یکی از بانک ها به امضا رســید که مقرر شد اگر 
طرف ســازنده به تعهد خود مبنی بر اجرای طرح در مدت 
زمان پنج سال عمل کند از هم اکنون واحدها با قیمت حدود 
۱.۶ میلیــارد تومان به صورت پیش فروش واگذار شــود.به 
گزارش ایسنا، دیروز آیین امضای تفاهم نامه ساخت ۲۵00 
واحد مســکونی در منطقه ۱۸ تهران به امضای مســئولان 
بنیاد مســکن و بانک شهر رسید.اکبر نیکزاد ـ رئیس بنیاد 
مســکن در جریان این برنامه اظهار کرد: در راستای برنامه 
شهرداری تهران برای ساخت ۱۸0 هزار واحد مسکونی طرح 
نهضت ملی مســکن تاکنون ۱۱ هزار و ۱۵0 واحد در قالب 
مشارکت شــهرداری با بنیاد مسکن به مرحله اجرا رسیده 
اســت. با ۲۵00 واحد امــروز و ۲000 واحد محله الگو که 
قرار است فردا نشســت آن برگزار شود جمع واحدهای در 
حال ســاخت بنیاد مسکن به ۱۵ هزار و ۶۵0 واحد خواهد 
رسید.وی تاکید کرد: پروژه هایی که توسط بنیاد مسکن اجرا 
می شوند با بهترین کیفیت و تامین سرانه های عمومی مناسب 
خواهد بود تا این محله ها به طرحی الگو برای سایر مناطق 
تهران تبدیل شــوند.به گفته نیکزاد بــار اصلی اجرای این 
پروژه برعهده بخش خصوصی خواهد بود. بانک شهر زمین 
و تسهیلات را در اختیار قرار می دهد بنیاد مسکن مسئولیت 
اجــرا را برعهده می گیرد و از توانمندی بخش خصوصی در 

این راستا استفاده می کند. همچنین محمدمهدی احمدی ـ 
مدیرعامل بانک شهر نیز در این مراسم اظهار کرد: با توجه 
بــه تکلیفی که قانون گذار بر عهده ما قرار داده بانک شــهر 
املاک مازاد خود را در راســتای طرح مولد ســازی عرضه 
می کند و به ساخت مسکن برای مردم اختصاص می دهد که 
نفع آن به عموم جامعه می رسد.وی یادآور شد: وزارت راه و 
شهرسازی ابتدا به دنبال این بود که بانک ها در اطراف شهرها 
به ساخت پروژه های نهضت ملی مسکن بپردازند اما با توجه 
به مشــکلاتی که در تامین زیرساخت های شهرهای اطراف 
وجود دارد این رویکرد می تواند منجر به اجرای پروژه ناموفق 
شــود.احمدی تصریح کرد: براین اساس ما مدل جدیدی را 
ارائــه کردیم که وزارت راه و شهرســازی آن را پذیرفت. در 
حال حاضر فقط اقشار پایین جامعه با مشکل مسکن مواجه 
هستند بلکه بسیاری از اقشار متوسط هم توان خرید مسکن 
را از دســت داده اند به همین دلیل طــرح ما تغییر کرد و 
پروژه ای را طراحی کردیم که کارمندان شــهرداری، اساتید 
دانشگاه و کارمندان بانک شهر بتوانند از آن بهره مند شوند.
مدیرعامل بانک شــهر، طرح های مشابه در سایر شهرها از 
جمله اصفهان را قابل اجرا دانســت و گفت: ما این آمادگی 

را داریم بیش از تکالیفی که قانون گذار برعهده ما گذاشــته 
اراضی مازاد خود را برای ساخت مسکن به اشتراک بگذاریم. 
این طرح ها می تواند در شــهرهایی ماننــد تهران، اصفهان، 
شــیراز، مشــهد، قم و قزوین اجرا شــود.وی درباره میزان 
تســهیلات و مدت زمان اجرای طرح اظهار کرد: تسهیلات 
به صورت ۲0 ســاله با نرخ سود ۲۳ درصد واگذار می شود و 
مدت زمــان اجرای طرح ۶0 ماه خواهد بود.در ادامه نیکزاد 
رئیس بنیاد مســکن در پاسخ به این سوال که آیا نمی توان 
زمان اجرای پروژه را کاهش داد، گفت:  ما ســعی می کنیم 
طرح را در مدت زمان ســه ســال به اتمام برسانیم اما حد 
نهایی را در نظر گرفته ایم تــا در اتمام طرح خلف وعده ای 
صورت نگیرد. مدیرعامل بانک شــهر نیز در پاسخ به سوال 
ایسنا مبنی بر این که طبق محاسبات هر واحد مسکونی در 
این طرح حدود یک میلیــارد و ۶00 میلیون تومان هزینه 
خواهد داشت و خانه ها نهایتا با چه قیمتی به مصرف کننده 
نهایی واگذار می شــود، تصریح کرد: این موضوع بستگی به 
زمان واگذاری واحدها دارد. اگر تصمیم بگیریم الان واحدها 
را به صورت پیش فروش به متقاضیان واگذار کنیم به دلیل 
اینکه طبق اساســنامه فقط با قیمت کارشناسی می توانیم 

قیمت پایه مزایده را تعیین کنیم با قیمت حدود ۱.۶ میلیارد 
تومان خواهــد بود.احمدی افزود: بر اســاس قانون جهش  
تولید مسکن تسهیلات ســاخت واحدهای نهضت ملی به 
۵۵0 میلیون تومان با مدت زمان ۲0 ســاله و نرخ سود ۲۳ 
درصد پرداخت می شود. همزمان با پیشرفت  فیزیکی، سهم 
آورده متقاضی هم دریافت می شود. در آیین نامه پیش بینی 
شــده که متقاضی ابتدا ۳0 درصد آورده پرداخت کند و در 
طول مدت اجرا ۷0 درصد دیگر بپردازد.وی تاکید کرد: مدل 
دیگر این است که اجازه دهیم پروژه ۳0 درصد پیش برود و 
بعد شروع به واگذاری کنیم. یکی از تکیه گاه های ما با بنیاد 
مسکن در این پروژه ایفای تعهد تحویل است تا با پیمانکار 
درگیر نشــویم. اگر این اطمینان حاصل شــود که طرح در 
مدت زمان ۶0 ماه به اتمام می رسد برای ما هم این جذابیت 
وجود دارد که در حــال حاضر واحدها را واگذار کنیم؛ زیرا 

دنبال عملیات انتفاعی خاصی در این طرح نیستیم. 
با کســر نقدینگی که سیســتم بانکی دارد و سیاست های 
انقباضی که دولت دنبال می کند اگر بانک ها ســراغ اضافه 
برداشت بروند ۳۴ درصد جریمه می شوند و علاوه بر ریسک 
شهرت با تنبیهات جریمه وجه التزام از طرف بانک مرکزی 

مواجه می شوند.
 بــه همین دلیل اولویت ما این اســت که اگر این اطمینان 
حاصل شــود ظرف ۵ ســال پروژه تحویل ما می شود آن را 

هم اکنون با قیمت ۱.۶ میلیارد تومان واگذار کنیم.


